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Spørgsmål
Vil ministeren kommentere det skitseforslag, som DIFKO A/S har udarbejdet
som forslag til udvidelse af skattecentret i Skive, og som borgmester Peder
Christian Kirkegaard sendte til ministeren den 25. februar 2014?

Svar
Jeg kan indledningsvis oplyse, at der ikke er truffet afgørelse om antallet og placeringen af 
skattecentrenefremover. Fastlæggelsen af den fremtidige placering af skattecentre,tager 
udgangspunkt i en række hensyn, der skal balanceres indbyrdes.

Det er tale om hensyn, som understøtter SKATs mål om at sikre en effektiv opgaveløs-
ning med de tilgængelige ressourcer og sikre, at SKAT fortsat er bredt geografisk repræ-
senteret med en fornuftig spredning i de enkelte landsdele.

Det er således et vigtigthensyn for SKAT atkunne fastholde og ansætte de nødvendige 
kompetencer i faglige miljøer af en vis størrelse på de fremtidige adresser, der kan realise-
re de forudsatte effektiviseringsmål. Herudover er der et væsentligt hensyn at tage til den 
fysiske afstand til borgerne, erhvervslivet og hensynet til gode infrastrukturforhold, der 
sikrer hensigtsmæssige transportmuligheder for medarbejdere og kunder, der fysisk skal i 
kontakt med SKAT.

Jeg kan af ovenfornævnte grunde naturligvis ikke kommentere yderligere på konsekven-
serne for de enkelte skattecentre, herunder om en udvidelse afskattecentret i Skive.


